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Od dawna nie je dzi am na ro-

werze, ale zawsze bardzo to lubi am. 
Jest to aktywno   zyczna, której tak 
bardzo w dzisiejszych czasach brakuje. 
My l , e powinno si  uczy  dzieci, 
w jaki sposób dba  o bezpieczn  jaz-
d . Wed ug mnie rowerzysta powinien 
by  zabezpieczony ochraniaczami na 
nogi i r ce oraz kaskiem. Trzeba pa-
mi ta , e o wypadek nietrudno - kto  
zawsze mo e si  zagapi , straci  pa-
nowanie nad pojazdem lub wej  nam 
pod ko a.

Nigdy nie prowadzi am motoru, 
ale cz sto je dzi am jako pasa er. 
Moim zdaniem, maj c wiatr we w o-
sach, mo na odczuwa  szcz cie, 
beztrosk  i zadowolenie - po prostu 
jest si  wolnym jak ptak. W przyp ywie 
tak pozytywnych uczu  trzeba jednak 
pami ta  o podstawowych zasadach 
bezpiecze stwa. Nale y zawsze ubie-
ra  kask i ochraniacze, przestrzega  
przepisów i zwraca  uwag  na innych 
uczestników ruchu drogowego.

Kinga Kundys 
i Angelika Marciniak
uczennice ZS nr 1

Obie cz sto je dzimy na rowerach, 
jednak nasze trasy nie przekraczaj  20 
kilometrów w jedn  stron . Lubimy to, 
cho  raczej jest to dla nas przede wszyst-
kim rodek transportu, a nie hobby. Taka 
podró  zajmuje jednak wi cej czasu ni  
jazda samochodem lub autobusem.

Je eli chodzi o ulubiony rodzaj ro-
werów, to nie mamy swoich preferencji. 
Najzwyklejszy „góral” czy rower miejski 
nam wystarcz .

Staramy si  zawsze przestrzega  
przepisów, nie je dzi  po chodnikach, 
posiada  odpowiednie o wietlenie, jed-
nak nie korzystamy ani z kasków, ani 
z ochraniaczy. Stawiamy na widoczno , 
by kierowcy nas zauwa ali.

Na motorze je dzi y my tylko jako 
pasa erki. Podczas pierwszej przeja d ki 
odczuwa si  po czenie strachu i ekscy-
tacji. Z ka dym kolejnym razem króluje 
przede wszystkim adrenalina, ale nie 
mo na pozwoli , by wzi a ona gór  nad 
rozs dkiem. Gdy straci si  na chwil  czuj-
no , bardzo atwo o wypadek.

Bogumi  Podgórski
w a ciciel  rmy 
transportowej

Jazda na rowerze ma wiele zalet. 
Mi dzy innymi pomaga w utrzymywaniu 
dobrej kondycji i osi gni ciu wymarzonej 
wagi. Niestety, nie mam zbyt du o czasu, 
by z takiej formy sportu korzysta .

Zawsze staram si  dba  o bezpie-
cze stwo podczas rowerowych prze-
ja d ek. Mój rower ma odpowiednie 
o wietlenie, ja natomiast jestem zaopa-
trzony w kamizelk  odblaskow , nigdy 
nie wsiadam na rower „po piwku”, zwra-
cam uwag  na obowi zuj ce przepisy 
i znaki drogowe.

Je dzi em przez kilka lat na spor-
towym motocyklu, jednak to nie jest 
dla mnie. Adrenalina, która wytwarza 
si  podczas takiej jazdy, sprawia, e 
przestaje si  my le  o bezpiecze stwie, 
tylko ci gle chce si  osi gn  coraz 
to wi ksz  pr dko . Moim zdaniem 
lepiej na motor nie wsiada , jednak gdy 
kto  si  ju  na to zdecyduje, powinien 
wykazywa  si  du  wyobra ni  i prze-
widywaniem, dodatkowo trzeba te  mie  
„oczy dooko a g owy”, bo nie jeste my 
na drodze sami.

Maria Gajewska
pracuje w starostwie 

Niezbyt cz sto je d  rowerem, 
zdecydowanie wol  spacery. Oczy-
wi cie zdarza mi si , e wybior  si  
na rowerow  wycieczk , na przyk ad 
do Kobylej Góry lub Grabowa. Na co 
dzie  je d  skuterem. Dbam przy 
tym o bezpiecze stwo swoje oraz 
innych u ytkowników dróg. Ubie-
ram kask, ochraniacze, a mój pojazd 
wyposa ony jest w du o odblasków. 
Zawsze przestrzegam przepisów, 
w przeciwie stwie do wi kszo ci 
kierowców - nie przekraczam limitów 
pr dko ci, nie wyprzedzam w miej-
scach niedozwolonych i zawsze 
przepuszczam pieszych na pasach. 

W ród moich bliskich tylko mój 
brat je dzi  na motocyklu turystycz-
nym. Parokrotnie zabra  mnie na 
przeja d k . Podoba o mi si  za ka -
dym razem, ale sama nie chcia abym 
by  kierowc . Jest to niebezpieczna 
zabawa, je eli nie jeste my ostro ni 
i dajemy si  ponie  adrenalinie. 

Maria Bacik 
emerytowana nauczycielka

Bardzo lubi  je dzi  na rowerze, 
jednak rzadko wybieram si  w ja-
kie  d ugie trasy, najcz ciej tylko 
do miasta. Oczywi cie zawsze dbam 
o bezpiecze stwo podczas tych moich 
wycieczek. Tam, gdzie mog , korzy-
stam z chodnika, a tam, gdzie jest za-
kaz, ostro nie jad  ulic . Na przej ciu 
dla pieszych przeprowadzam rower, 
nigdy nie przeje d am. Natomiast od-
blasków nie ubieram, ale tylko dlatego, 
e nie je d  po zmroku.

My l , e na ogó  rowerzy ci nie 
przestrzegaj  przepisów. Do tych 
najcz ciej amanych nale y prze-
je d anie po pasach i niestosowanie 
si  do znaków.

Nigdy nie je dzi am na motocyklu 
i nie chcia abym tego spróbowa . Jed-
nak mia am z tym styczno , poniewa  
mój wujek mia  motor turystyczny. 
Opowiada  mi, e jest to bardzo faj-
ne uczucie, ma si  wra enie, e jest 
si  wolnym.
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Od najm odszych lat 
interesowa em si  spor-
tem, zw aszcza ekstremal-
nym

Uwielbiam hokej 
na lodzie, Enduro, skoki 
spadochronowe, ale naj-
bardziej trial motocyklowy, 
dlatego regularnie startuj  
w mistrzostwach w tria-
lu. 

A. awicka


